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Za nas ni telefona?
Pred nekaj dnevi mi je sose-

da povedala, da je osebno
vprašala predsednika krajevne
skupnosti Franc Ravbar
Črnuče. če bomo na Dobravi
oz. Titovi cesti na kraju Črnuč
dobili telefonske priključke,
zdaj ko imamo na Črnučah
novo telefonsko centralo. Od-
govor je bil kratek in prepri-
čljiv: NE!

Zakaj tako odločen NE? Ali
smo na Oobravi res tako slabi

krajani, da ne zaslužimo te
prepotrebne dobrine?

Kako to, da NAS nihče ne
vpraša, če bomo plačali kup
davkov in prispevkov? Polož-
nice prihajajo, mi plačujemo,
nihče nas ne vpraša ali imarno
denar ali ne? Če ne plačaš
sledi rubež... Že pred leti smo
z listo podpisnikov - intere-
sentov zaprosili za javni tele-
fon. Zaradi nepravilnega po-
stopka odgovornih oseb je
prišlo do nesporazuma. Je to
sedaj kazen?

V vasi so bolhiki, stari Iju-
dje, ki vsak trenutek nujno ra-
bijo zdravnika, dogajajo se
tragične situacije, ko gre za
življenje a javna govorilnica v
centru Črnut (pol ure hoda!)
je zasedena ali pokvarjena.
Treba je po hišah trkati sredi
noči in poprositi za telefonski
klic v sili.

Mladi možje v vasi so skleni-
li: kopali bomo sami. Tudi za
kabel bomo prispevali prime-
ren samoprispevek. Sicer pa
že stoje drogovi s kablom za
dva porabnika. Eden je druž-
bena organizacija - a dvojček
uporablja privatnik že veliko
let.

Zakaj je kabel položen samo
do pričetka priključka na avto

cesto? Vas z 20 hišami pa
ostaja v mrtvi coni in to med
Črnučami in Novim Trzinom -
pa še občani Ijubljanske beži-
grajske občine smo.

Skrajni čas je že, da se biro-
kratski mehanizem krajevne
skupnosti Franc Ravbar
Črnuče in občine Ljubljana -
Bežigrad seznani z najnujnej-
Šimi potrebami Ijudi na kraju
Titove ceste in tudi kaj ukrene
še pred bližnjimi volitvami.
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